



AFE 2019 is officially supported by the China Funeral Association

中國殯葬協會落實支持“亞洲殯儀及墓園博覽暨會議”

To promote the innovation of funeral industry, interaction among international specialists and enhancing the standard of the equipment and services, China Funeral Association announced the official support for AFE 2019 which will be held on 14 to 16 May 2019 at Hong Kong Convention & Exhibition Centre. AFE 2019 will gather specialists from USA, Malaysia, Australia, Vietnam, Guangdong province, Taiwan and Hong Kong to share latest market news. Online pre-registration is now officially launched and please register to secure your place!



CLICK HERE to read the China Funeral Association notice
按此閱讀中國殯葬協會通知

為進一步推動科技殯葬，加強與國際同業交流，提升殯葬設備用品和服務水平，中國殯葬協會落實支持於5月14日至16日假香港會議展覽中心舉行的“亞洲殯儀及墓園博覽暨會議”(AFE)。大會同時將有來自中國、巴西、香港、印尼、台灣及美國等地的專家發表演講，為殯儀及墓園業界帶來行業前瞻資訊。

For any enquiries on CFA's member joining AFE2019, please contact the below person:

Contact Person: Ms. Chen Rujun
 Tel: 18896598086 / 0512-68363110
 Email: rujun.chen@sinofis.com

如有查詢中國殯葬協會會員參加亞洲殯儀及墓園博覽暨會議(AFE)事宜，請聯繫中國殯葬協會國際交流與合作工作委員 - 陳如君：

聯繫電話：18896598086、0512-68363110
 郵箱：rujun.chen@sinofis.com

Call For Delegates 預先登記參加會議

Online pre-registration is now officially launched! Register to secure your place and enjoy special offer!

網上預先登記系統現已火熱啟動！立即登記享用優惠！

[Read More 閱讀更多>>](#)

Australia Tour 澳洲交流團

The 6-day tour will be held on 17-22 May to understand the funeral industry in Australia and enhance cultural exchange. 為更了解澳洲殯葬業及促進文化交流，為期6天的澳洲交流團將於5月17-22日舉行。

[Read More 閱讀更多>>](#)

Arranger Training 專業培訓

NFDA Arranger Training will come to Hong Kong for the first time on May 13!

NFDA 專業培訓將於5月13日首次於香港舉辦！

[Read More 閱讀更多>>](#)

Comprehensive and Valuable Platform for Knowledge and Innovation
 Discover Funeral Trend and Opportunities at AFE

PRE-REGISTER FOR EXPO & CONFERENCE AT www.AsiaFuneralExpo.com

14- 16 May, 2019 at Hong Kong Convention and Exhibition Center